
Protokół Nr LVIII/24

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

LVIII  Sesja  VIII  kadencji  Rady  Gminy  Narew  odbyła  się  28  lutego  2024  roku  w  sali

konferencyjnej Urzędu Gminy Narew przy ul. Mickiewicza 101.

Obrady LVIII Sesji  Rady Gminy Narew otworzyła o godz. 8.10 Przewodnicząca Rady Gminy

Narew Aneta Leonowicz.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  powitała  Wójta  Gminy  Narew  Pana  Andrzeja

Pleskowicza,  Skarbnik Panią Ewelinę Karpiuk,  Sekretarza  Panią  Joannę Majewską,  Radcę Prawnego

Jakuba  Ławniczaka,  Radnego  Powiatowego  Pana  Romana  Ostapczuka,  Dyrektora  Zarządu  Dróg

Powiatowych  Pana  Mikołaja  Janowskiego,  kierowników  i  dyrektorów  gminnych  jednostek

organizacyjnych,  pracowników  Urzędu  Gminy  Narew,  obsługę  rady,  radnych,  sołtysów  oraz

mieszkańców.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  na  podstawie  listy  obecności  poinformowała,  że  na

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 13 radnych i stwierdziła prawomocność obrad. Radni

nieobecni usprawiedliwieni – Anna Jakoniuk, Anna Podgórska. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1

do oryginału protokołu.

Ad. 2. Ustalenie porządku dziennego.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że porządek obrad wszystkim radnym

był znany i zapytała czy są uwagi do niego.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz odczytała porządek obrad.

1. Otwarcie LVIII sesji Rady Gminy oraz stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Ustalenie porządku dziennego.

3. Przyjęcie protokołu z LVII sesji Rady Gminy Narew.

4. Wnioski z posiedzeń Komisji.

5. Informacje z realizacji wniosków z posiedzeń Komisji.

6. Informacja o stanie realizacji funduszy sołeckich.

7. Podjęcie uchwał:

- w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego na 2025 rok;

- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Gminy Narew;

-  w  sprawie  przejęcia  od  Powiatu  Hajnowskiego  przez  Gminę  Narew  zadania  publicznego

zarządzania drogą powiatową na terenie Gminy Narew;

-  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  strażakom  ratownikom  OSP  i

kandydatom na strażaków ratowników OSP;
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- w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Narew;

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

dla działki ewidencyjnej nr 725/17 w miejscowości Narew, w Gminie Narew;

- w sprawie przyznania Parafii Prawosławnej p.w. Św. Michała Archanioła w Trześciance dotacji

celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych

do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie

Gminy Narew;

-  w  sprawie  przyznania  Parafii  Prawosławnej  Św.  Krzyża  w  Narwi  dotacji  celowej  na  prace

konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do  rejestru

zabytków  lub  znajdujących  się  w  gminnej  ewidencji  zabytków,  położonych  na  terenie  Gminy

Narew;

- w sprawie przyznania Parafii Rzymskokatolickiej Wniebowzięcia N.M.P. i Św. Stanisława B.M. w

Narwi  dotacji  celowej  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków,

położonych na terenie Gminy Narew;

- w sprawie przyznania Parafii Rzymskokatolickiej Wniebowzięcia N.M.P. i Św. Stanisława B.M. w

Narwi  dotacji  celowej  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków,

położonych na terenie Gminy Narew;

-  w  sprawie  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności

zwierząt na terenie Gminy Narew w 2024 roku;

- w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych

od  właścicieli  nieruchomości  oraz  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  lub  osadników  w

instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych;

- w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Narew;

- w sprawie zmian w budżecie gminy Narew na 2024 rok;

- w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Narew na lata 2024 – 2027 wraz z

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2035.

8.  Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

9. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

10. Wolne wnioski, informacje.

11. Zamknięcie obrad LVIII Sesji Rady Gminy Narew.

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z LVII sesji Rady Gminy Narew.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że protokół z LVII sesji Rady Gminy

Narew był wyłożony do wglądu w biurze Rady i dzisiaj znajduje się na stoliku protokolanta. Jeżeli do
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końca sesji nie zostaną zgłoszone uwagi będzie oznaczało to, że protokół został przyjęty.

Ad. 4.  Wnioski z posiedzeń komisji.

Protokół z dnia 26.02.2024r. ze wspólnego posiedzenia komisji przedstawiła Wiceprzewodnicząca

Rady Sylwia Sawicka – Andrzejuk, który stanowi załącznik Nr 2 do oryginału protokołu.  

Ad. 5.  Informacje z realizacji wniosków z posiedzeń Komisji.

           Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła wójta o zabranie głosu.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz udzielił odpowiedzi na wnioski:

1. Wniosek o naprawę przepustu w Trześciance.

Po  wizji  lokalnej  z  pracownikiem  Gospodarki  Komunalnej  nie  umiejscowiliśmy  przedmiotowego

przepustu (pracownik jest mieszkańcem Trześcianki). Bardzo proszę o wskazanie umiejscowienia przez

Radną okręgu Trześcianka lub panią Sołtys.

2. Wniosek o włączenie oświetlenia na skrzyżowaniu dróg w Makówce, Trześciance i Narwi.

 Uruchomiono  oświetlenie  uliczne  na  skrzyżowaniu  dróg;  drogi  woj.  Nr.  685  z  drogą  gminną  w

miejscowości  Makówka.   Zostały  sfinalizowane  prace  zmierzające  do  uruchomienia  oświetlenia

ulicznego na skrzyżowaniu dróg:

- drogi wojewódzkiej nr 685 i drogi powiatowej -ul. Bielska w m. Narew

- drogi wojewódzkiej nr 685 w m. Trześcianka (skrzyżowanie o ruchu okrężnym).

Nadano  w/w  punktom  nr  ewidencyjne  PPE  oraz  podpisano  umowę  przed  obie  strony.  Obecnie

oczekujemy na dokonanie uruchomienia oświetlenia ulicznego przez podmiot uprawniony.

3. Wniosek o sprawdzenie ilu mieszkańców podłączyło się do kanalizacji.

Dokonane podłączenia w roku;

 2021 - 9

 2022 - 8

 2023 - 4

Ad. 6. Informacja o stanie realizacji funduszy sołeckich.

           Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła wójta o zabranie głosu.

           Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że z 37 sołectw, które mamy 27 sołectw już jest

w trakcie realizacji, część już jest zrealizowana. Zostało ogłoszone zapytanie ofertowe na dożwirowanie

następujących sołectw: Gorędy, Gradoczno, Kutowa, Lachy, Nowiny. Wyłoniono wykonawcę i podpisano

umowę. Ogłoszono przetarg i wyłoniono wykonawcę w postępowaniu związanym z wymianą oświetlenia

ulicznego na energooszczędne typu ledowe na terenie Gminy Narew w sołectwach Gorędy, Gorodzisko,

Łopochówka,  Tyniewicze  Duże,  Tyniewicze  Małe,  Radźki,  Rybaki  oraz  Soce.  Złożono  wniosek  o

przyznanie pomocy finansowej z budżetu Województwa Podlaskiego, w ramach Programu Odnowy Wsi
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Województwa Podlaskiego 'Kreatywna Wieś'. Dotyczy to dofinansowania realizacji funduszu sołeckiego

Sołectwa Łosinka oraz Soce.

Radna Maria Skokin zapytała, kiedy będzie realizowany fundusz sołecki w Makówce.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że zadanie z funduszu sołeckiego musi być wykonywane w

okresie wiosenno – letnim, bo tam trzeba wylać fundamenty.

Radny Michał Szelengowicz zapytał na jakim etapie jest realizacja funduszu sołeckiego Ogrodniki, jeśli

chodzi o remont drogi?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że jest na etapie wszelkich dokumentów, które niezbędne są do

określenia przetargu, który będzie można ogłosić w przyszłym tygodniu.

Informacja o stanie realizacji funduszy sołeckich stanowi załącznik Nr 3  do oryginału protokołu.

Ad. 7. Podjęcie uchwał.

- w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego na 2025 rok

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Panią Skarbnik Ewelinę Karpiuk o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Skarbnik Ewelina Karpiuk wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Pan sołtys wsi Istok i Pani sołtys wsi Soce powiedzieli, że fundusze sołeckie są potrzebne dla

mieszkańców danego sołectwa.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 1, przeciw – 12, wstrzymało się – 0.

Uchwała została nie podjęta.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 4 do oryginału protokołu.

- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Gminy Narew

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Panią Sekretarz Joannę Majewską o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
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Uchwała  Nr  LVIII/345/24  Rady  Gminy  Narew  z  dnia  28  lutego  2024  roku  w  sprawie

wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  stanowiących  własność  Gminy  Narew stanowi

załącznik Nr 5 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 6 do oryginału protokołu.

-  w  sprawie  przejęcia  od  Powiatu  Hajnowskiego  przez  Gminę  Narew  zadania  publicznego

zarządzania drogą powiatową na terenie Gminy Narew

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta Pana Andrzeja Pleskowicza o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz wyjaśnił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr  LVIII/346/24  Rady  Gminy  Narew  z  dnia  28  lutego  2024  roku  w  sprawie

przejęcia od Powiatu Hajnowskiego przez Gminę Narew zadania publicznego zarządzania drogą

powiatową na terenie Gminy Narew stanowi załącznik Nr 7 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 8 do oryginału protokołu.

-  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  strażakom  ratownikom  OSP  i

kandydatom na strażaków ratowników OSP

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Panią Sekretarz Joannę Majewską o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zgłosiła wniosek do projektu uchwały - w §1 w pkt. 3 i w

pkt. 4 zmienić kwotę z 20,00 zł na 35,00 zł.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie wniosek. W głosowaniu jawnym

głosowało 13 radnych. Za przyjęciem wniosku głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 9 do oryginału protokołu.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały po zmianach. W

głosowaniu jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały po zmianach głosowało – 13, przeciw

– 0, wstrzymało się – 0.
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Uchwała  Nr  LVIII/347/24  Rady  Gminy  Narew  z  dnia  28  lutego  2024  roku  w  sprawie

ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  strażakom  ratownikom  OSP  i  kandydatom  na

strażaków ratowników OSP stanowi załącznik Nr 10 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 11 do oryginału protokołu.

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Narew

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta Pana Andrzeja Pleskowicza o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz wyjaśnił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr  LVIII/348/24  Rady  Gminy  Narew  z  dnia  28  lutego  2024  roku  w  sprawie

przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Narew stanowi załącznik Nr 12 do oryginału

protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 13 do oryginału protokołu.

- w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

dla działki ewidencyjnej nr 725/17 w miejscowości Narew, w Gminie Narew

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta Pana Andrzeja Pleskowicza o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz wyjaśnił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr  LVIII/349/24  Rady  Gminy  Narew  z  dnia  28  lutego  2024  roku  w  sprawie

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki

ewidencyjnej  nr  725/17  w  miejscowości  Narew,  w  Gminie  Narew stanowi  załącznik  Nr  14  do

oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 15 do oryginału protokołu.

- w sprawie  przyznania Parafii Prawosławnej p.w. Św. Michała Archanioła w Trześciance dotacji

celowej  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach
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wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych

na terenie Gminy Narew

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr  LVIII/350/24  Rady  Gminy  Narew  z  dnia  28  lutego  2024  roku  w  sprawie

przyznania Parafii Prawosławnej p.w. Św. Michała Archanioła w Trześciance dotacji celowej na

prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do

rejestru  zabytków  lub  znajdujących  się  w  gminnej  ewidencji  zabytków,  położonych  na  terenie

Gminy Narew stanowi załącznik Nr 16 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 17 do oryginału protokołu.

-  w  sprawie  przyznania  Parafii  Prawosławnej  Św.  Krzyża  w  Narwi  dotacji  celowej  na  prace

konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do  rejestru

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie Gminy Narew

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr  LVIII/351/24  Rady  Gminy  Narew  z  dnia  28  lutego  2024  roku  w  sprawie

przyznania Parafii Prawosławnej Św. Krzyża w Narwi dotacji celowej na prace konserwatorskie,

restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do  rejestru  zabytków  lub

znajdujących  się  w  gminnej ewidencji  zabytków,  położonych  na  terenie  Gminy  Narew stanowi

załącznik Nr 18 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 19 do oryginału protokołu.

- w sprawie przyznania Parafii Rzymskokatolickiej Wniebowzięcia N.M.P. i Św. Stanisława B.M. w

Narwi  dotacji  celowej  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków,

położonych na terenie Gminy Narew

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
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Uchwała  Nr  LVIII/352/24  Rady  Gminy  Narew  z  dnia  28  lutego  2024  roku  w  sprawie

przyznania  Parafii  Rzymskokatolickiej  Wniebowzięcia  N.M.P.  i  Św.  Stanisława  B.M.  w  Narwi

dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach

wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych

na terenie Gminy Narew stanowi załącznik Nr 20 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 21 do oryginału protokołu.

- w sprawie przyznania Parafii Rzymskokatolickiej Wniebowzięcia N.M.P. i Św. Stanisława B.M. w

Narwi  dotacji  celowej  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków,

położonych na terenie Gminy Narew

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr  LVIII/353/24  Rady  Gminy  Narew  z  dnia  28  lutego  2024  roku  w  sprawie

przyznania  Parafii  Rzymskokatolickiej  Wniebowzięcia  N.M.P.  i  Św.  Stanisława  B.M.  w  Narwi

dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach

wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych

na terenie Gminy Narew stanowi załącznik Nr 22 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 23 do oryginału protokołu.

-  w  sprawie  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności

zwierząt na terenie Gminy Narew w 2024 roku

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Sekretarz Panią Joannę Majewską o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała, czy są uwagi do uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 3.

Uchwała Nr LVIII/354/24 Rady Gminy Narew z dnia 28 lutego 2024 roku  w sprawie  Programu

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy

Narew w 2024 roku stanowi załącznik Nr 24 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 25 do oryginału protokołu.
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-  w  sprawie  określenia  górnych  stawek  opłat  za  usługi  w  zakresie  odbierania  odpadów

komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  oraz  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  lub

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Sekretarz Panią Joannę Majewską o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała, czy są uwagi do uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 3.

Uchwała Nr LVIII/355/24 Rady Gminy Narew z dnia 28 lutego 2024 roku  w sprawie  określenia

górnych  stawek  opłat  za  usługi  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli

nieruchomości  oraz  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  lub  osadników  w  instalacjach

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych stanowi załącznik Nr 26 do

oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 27 do oryginału protokołu.

- w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Narew

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Sekretarz Panią Joannę Majewską o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała, czy są uwagi do uchwały.

Radny Marcin  Szymaniuk powiedział,  że  w regulaminie  utrzymania  czystości  i  porządku na  terenie

Gminy Narew wskazano gminny punkt PSZOK pod numerem 18. Po zweryfikowaniu, numer 18 widnieje

na budynku mieszkalnym, nie na PSZOK-u, ani też na Bibliotece czy Remizie Strażackiej nie ma takiego

numeru. Poprosił, aby tę rozbieżność jak najszybciej skorygować.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 10, przeciw – 3, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr LVIII/356/24 Rady Gminy Narew z dnia 28 lutego 2024 roku w sprawie Regulaminu

utrzymania czystości  i  porządku na terenie Gminy Narew stanowi załącznik Nr 28  do oryginału

protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 29 do oryginału protokołu.

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Narew na 2024 rok
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Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Skarbnik Panią Ewelinę Karpiuk o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Skarbnik Pani Ewelina Karpiuk omówiła wszystkie zmiany po stronie dochodów i wydatków. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr LVIII/357/24 Rady Gminy Narew z dnia 28 lutego 2024 roku w sprawie zmian w

budżecie Gminy Narew na 2024 rok stanowi załącznik Nr 30 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 31 do oryginału protokołu.

- w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Narew na lata 2024-2027 wraz z

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2035

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Skarbnik Panią Ewelinę Karpiuk o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Skarbnik Pani Ewelina Karpiuk omówiła wszystkie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej

Gminy Narew na lata 2024- 2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2035. 

            Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr LVIII/358/24 Rady Gminy Narew z dnia 28 lutego 2024 roku w sprawie zmian w

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Narew na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty

długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2035 stanowi załącznik Nr 32 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 33 do oryginału protokołu.

Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta Pana Andrzeja Pleskowicza o zabranie

głosu.

Wójt  Pan  Andrzej  Pleskowicz  omówił  sprawozdanie  z  działalności  Wójta  Gminy  w  okresie

międzysesyjnym.

Radna Maria Skokin zapytała, kiedy zostaną dokończone pobocza przy drodze w Makówce? 

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że do 30 marca firma MAKSBUD jeszcze raz mechanicznie

ma ułożyć pobocze.

Radny Marcin Szymaniuk ponowił wniosek o wymianę oświetlenia ulicznego w miejscowości Narew.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że we wniosku o dofinansowanie jest 20 lamp, tak zwanych

dodatkowych,  uzupełnimy  to  w  miejscowości  Narew,  w  miejscowości  Puchły  i  w  miejscowości

Gradoczno.
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Sołtys wsi Janowo zapytał, kiedy będzie zrobiona droga z Janowa do Kaczał?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że trzeba zacząć od dokumentacji technicznej na drogę. Na ten

moment nie wiemy jakie będą możliwości ekonomiczne, czy będzie Polski Ład, dofinansowanie 95%,

czy też fundusz Samorządowy 60%.

Radna Maria Skokin zapytała, czy jest możliwość, żeby oświetlić zakręt z Narwi w stronę Makówki, bo

jest on niebezpieczny.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że jest to możliwe, ale trzeba nawiązać współpracę z Zarządem

Dróg Wojewódzkich, żeby oni też wsparli te zadanie, bo to jest ich droga.

Radny Jan Gryniewicki zapytał czy na oczyszczalni ścieków w Narwi muszą palić się 4 lampy? 

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że tego typu obiekty muszą być oświetlone.

Radny Tomasz Wojciechpowski powiedział, że mieszkańcy są oburzeni o łącznik drogi, który nie został

ujęty w projekcie przy przebudowie drogi Młynowej i Dąbrowskiego. 

Radna Agnieszka Filipiuk zgłosiła wnioski: 

-  Naprawa drogi  do cmentarza  prawosławnego w Trześciance  poprzez  wyrównanie  drogi,  ustawienie

znaku  zakazu  wjazdu  dla  pojazdów  powyżej  3,5t  z  wyłączeniem  ruchu  lokalnego.  Droga  została

zniszczona  przez  ciężarówki,  które  woziły  piasek  na  teren  Natura  2000.  W  dalszej  perspektywie,

utwardzenie tej drogi kruszywem.

- Uprzątnięcie dachówki z pasa drogowego w kierunku posesji nr 221 we wsi Trześcianka. Ten wniosek

nie jest zrealizowany od 4 lat.

- Naprawa drogi z miejscowości Soce do drogi woj.  nr 685 w kierunku Żywkowa. Ten wniosek był

wcześniej wielokrotnie zgłaszany na sesjach Rady Gminy.

- Wykonanie przepustu na drodze z Trześcianki w stronę rzeki – wniosek był wcześniej wielokrotnie

zgłaszany.

- Zgłoszenie przez Wójta Gminy Narew usterek w wadliwie wykonanej drodze w Socach do wykonawcy

w ramach gwarancji, która mija w maju 2025 roku.

- Oświetlić rondo przy drodze wojewódzkiej nr 685 w Trześciance.  

Wójt  Pan Andrzej  Pleskowicz  powiedział,  że  Polskie  Towarzystwo Ochrony Ptaków ma przywrócić

drogę do pierwotnego stanu. Część tych wniosków w marcu zostanie zrealizowana.

Radna Anna Kryszeń zapytała,  czy w marcu wyjedzie równarka w stronę Goręd, Bruszkowszczyzny,

Odrynek w stronę Suprun? 

Wójt  Pan  Andrzej  Pleskowicz  powiedział,  że  jeżeli  warunki  atmosferyczne  pozwolą,  to  równarka

wyjedzie.

Radny Eugeniusz Selwestruk zapytał, kiedy zostaną uprzątnięte zwały żwiru i asfaltu, które zalegają na

drodze w Tyniewiczach i na niektórych posesjach we wjazdach? Dodał, że 3 lata  temu zgłaszał,  aby

wyciąć 4 drzewa, które rosną na drodze i do tej chwili nikt nie zajął się tym tematem.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że złożymy zgłoszenie o wycinkę tych drzew.
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Radna Lucyna Chodakowska zgłosiła, że w miejscowości Waśki przy posesji nr 59 stoi woda na poboczu

i trzeba coś z tym zrobić.

Wójt pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że ta droga jest na gwarancji i będzie to zgłoszone.

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 34 do oryginału protokołu.

Ad. 9. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poinformowała,  że  w  okresie  międzysesyjnym  nie

wpłynęły interpelacje i zapytania. Na sesji również nie wpłynęły interpelacje i zapytania radnych.

Ad.10. Wolne wnioski, informacje.

Pan Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Mikołaj Janowski zaapelował do wszystkich użytkowników

dróg gminnych, powiatowych i  wojewódzkich,  abyśmy wszyscy dbali  o te drogi. Powiedział,  Cyt:”ja

bym  prosił  rolników,  użytkowników  dróg,  żeby  w  tym  okresie,  teraz,  w  tych  trudnych  warunkach

atmosferycznych,  nie  jeździć  sprzętem.  Bo naprawdę nie  da się  utrzymać drogi,  w jednym dniu jest

równana, w drugim dniu jest rozjechana. Musimy wytrzymać. My wszyscy użytkujemy i ten, który jeździ

rowerem i ten, który jeździ samochodem osobowym i ten, kto jeździ ciężkim sprzętem. Wzajemnie się

szanujmy.

To nie jest tak, że w każdej chwili, w każdym miejscu, zarządca drogi jest w stanie naprawić tą drogę

zniszczoną przy obecnych warunkach drogowych. I odpowiadając dla pani radnej z Trześcianki. Część

drogi,  droga  została  wyrównana  wczoraj,  przedwczoraj.  Jest  to  lekki  sprzęt,  który  poszedł  w  tym

kierunku. Równarka jest na waszej gminie.  Mamy nową, raczej nową równarkę kupiliśmy. Jest nowy

operator  i  sposób  równania  będzie  zmieniony.  Na  razie  równamy  ciągnikiem  i  równarką.

Prawdopodobnie jutro wszystkie drogi powiatowe zostaną wyrównane.” Dodał jeszcze jakie  przetargi

zostały  ogłoszone przez  Zarząd  Dróg Powiatowych  i  jakie  jeszcze  drogi  trzeba  zrobić.  Podziękował

wszystkim za wspieranie podczas budowy grogi Zabłudów – Nowosady.

Radna Maria Skokin zapytała, czy Wójt zorganizuje dla sołtysów transport w dniu 13 marca 2024r. w

związku z zaproszeniem Marszałka Województwa Podlaskiego na obchody „Dnia Sołtysa”?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że zorganizuje transport dla sołtysów.

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Sawicka – Andrzejuk poprosiła o wyrównanie dróg w miejscowości

Krzywiec,  Waśki,  Krzywiec,  Chrabostówka,  Podborowisko i  Przybudki.  Poprosiła  Panią  Sekretarz  o

wyjaśnienie osobom, które nie są zameldowane na naszej gminie, ale zamieszkują na stałe bądź też nie

mają żadnego meldunku, co mają zrobić, żeby przystąpić do wyborów.

Sekretarz Pani  Joanna Majewska powiedziała  cyt.  „ że w  chwili  obecnej  nie  ma znaczenia  miejsca

zameldowania,  ma znaczenie miejsca zamieszkania.  Osoba według miejsca zamieszkania może zostać

wpisana  do Centralnego Rejestru  Wyborców w gminie,  w której  zamieszkuje.  Należy  się  zgłosić  do

Urzędu Stanu Cywilnego, wpisać się do Centralnego Rejestru Wyborców według miejsca zamieszkania”.
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Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Sawicka – Andrzejuk zapytała Panią Sekretarz jakie koszty poniesie

Gmina, jeżeli pan wójt nie wykorzysta do końca kadencji urlopu?

Sekretarz Pani Joanna Majewska powiedziała, że Pan Wójt ma 73 dni niewykorzystanego urlopu, ale nie

ma wyliczonej kwoty.

Radna Maria Skokin podziękowała dla Radnego Powiatowego za pracę i  za zaangażowanie na rzecz

Gminy Narew i za współpracę w kończącej się kadencji.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że Radny Powiatowy Roman Ostapczuk został

odznaczony przez Ministra Rozwoju Wsi odznaką honorową „Zasłużony dla Rolnictwa”.

Ad. 11. Zamknięcie obrad LVIII sesji Rady Gminy Narew.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zamknęła obrady LVIII

sesji Rady Gminy Narew o godz. 10.10.

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 35 do oryginału protokołu.

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 36 do oryginału protokołu.

Protokolant

Krystyna Kiszycka

Przewodnicząca Rady

Aneta Leonowicz
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